



Pagsugod a Pagpundok

Pagpundok sa CG diin magtagbo ang maayong mga tawo!

Ang Pagpundok usa ka relihiyosong sosyal nga panagtagbo alang sa parehas nga hunahuna nga mga tawo. Ang mga tagasuporta nakakaplag 7 ka tawo o labaw pa, nagtigum nga kana usa ka 'Pagpundok'. Usa ka 1st

Ang pagtigum mahimo'g ipahigayon sa balay. Ang mga alternatibo usa ka SmeC, PHeC o School.

Gipili sa Gathering ang mga Tigulang nga naghimo usa ka komite nga gitawag nga 'Klan'. Sa 1st Ang

pagtigum sa tanan nga naa karon nakahukom nga maghimo usa ka Tigum sa matag

Lingaw-adlaw. Sa usa ka ngalan alang sa Pagpundok ug kanus-a ipadayon ang sunod nga miting sa komite.

Mga tiguporta (**pagtambong**) napili sa usa ka tinago-nga balota nga 1 Tigulang (**minimum**) hangtod sa maximum nga 7 SIYA ug 7 SIYA (**7_7 nga lagda**) usa ka kinatibuk-an nga 14 Mga Tigulang. Ang bisan kinsa

nga anaa nga Magsusuport nga mahimo maghatag nga nominado, basta nahuman nila ang mga

kinahanglanon. Ang mga kinahanglanon nga mandatory nga mahimong usa ka Tigulang: edad 28 - 70,

mahimong ginikanan, pisikal ug makahimo sa pangisip nga mahimo ang mga katungdanan sa usa ka myembro sa Komite.

Wala'y kapansanan sa sekswal (Molester sa bata, parehas nga gender, naglibog nga gender), wala'y rekord nga kriminal, wala'y rabbi, wala'y klero sa Katoliko, wala'y madre o monghe.

Hinumdomi! Ang kapansanan sa sekso usa ka hulga sa mga bata.

7_7 Pagmando (**managsama nga representasyon sa HE ug SIYA**) nalakip sa tanan nga mga komite sa

UCG. Ang mga komite gilangkuban sa 1 (**dili kompleto**) hangtod sa 14 (**kompleto**). Ang usa ka dili

kompleto nga komite mahimong adunay sulud nga bisan unsang kombinasyon sa HE ug SIYA apan

dili molapas sa 7 SIYA o 7 SIYA. E g. 8 SIYA, 6 SIYA sayop wala mahimo nga labaw sa 7 SIYA. Ang usa

ka kompleto nga komite naglangkob sa 7 SIYA, 7 SIYA. Ang usa ka kompleto nga komite ang

katuyoan. 1 nga napili kinahanglan buhaton ang tanan nga katungdanan. 14 nga napili ang

mahimong bahin sa trabaho nga parehas.

Klan katungdanan:

Pag-organisar: Tigumanan venue (**hall, seguridad**), pagdala alang sa masakiton, baldado, tigulang ...

Ipahibalo: Pagpundok (**kanus-a, asa ug mga direksyon**), pagpagawas sa media ug mensahe sa, **1 DIOS 1 PAGTUO 1 Simbahan Mga Tigbantay sa Universe Custodian**

Programa: Malipayong pag-abut, paglaraw, pagbutang sa mga butang, Mga Pag-ampo, pagbasa, pagtigum og pondo. Siguruha nga ang panguna nga sinultian, lokal nga Dialect ug Tradisyon nga mapadayon ..

Hupti: Gubot, eleksyon, induction sa bag-ong kasal ug bag-ong natawo.

Pagminatay sa mga natapos sa kinabuhi.

Catering: lingkoranan, ilimnon (**dili alkoholiko**) , pagkaon, musika, sayaw, kalingawan, ug paglimpiyo ...

Komite: Tigum. Panalipdi ang dili patas nga giataki, mahuyang, nanginahanglan, wala'y paglaum.

Pagpadayon: Paglikay sa mga lista ug kampanya, pag-andam materyal nga pang-edukasyon alang sa mga eskuylahan, pagtukod mga dili-para-kita nga mga organisasyon (**CROn**) ...

Padayon nga makigsulti: Uban sa Shire Council. Ang Custodian Guardian nga nagtindog alang sa piliay sa komersyal, politika, sosyal, ... mga komite, posisyon, ...

Ang Klan nga adunay suporta sa mga Suporta mosuhop sa tanan nga mga lokal nga kalikopan, dili kita, dili mapintas ug sosyal-hustisya nga mga hinungdan ug gipadagan sila.

Bukas ang Gathering matag 'Fun-Day' gikan sa 1 oras pagkahuman sa Pagsubang sa Adlaw hangtod sa 1 oras sa wala pa mosalop ang adlaw. Ang usa ka Pagpundok nag-apil sa N-At-m (**Bag-ong pagdumala sa oras sa pagdumala**) Mga tema sa lingaw-adlaw (**mga selebrasyon, handumanan, kaulaw**) . Gisuportahan sa mga katiguman ang lokal nga pagluto, kultura, diyalekto, tradisyon.

Pakigkita sa Miting

Ang mga tagasuporta mobisita sa usa ka Tigum ug pagdasig sa uban sa pagbisita sa usa ka Tigum. Nag-ampo sila, nagsimba, nakigsalo, nag-istoryahanay, nag-chat, nangaon (**walay junk food**) , inom (**dili alkoholiko**) , pag-awit, sayaw, pagpatawa, pagdula, pagsinabtanay ... Kini ang imong pahalipay sa Pagpundok ug himuon kini nga buhat!

Ang aktibo nga pag-apil mosangput sa mga kasinatian. Hinungdanon ang mga kasinatian; gusto namon nga ipaambit kini sa uban. Gusto namon nga hisgutan ang uban namo nga kasinatian. Kini nagdugang sa among relasyon sa uban. Nadugangan ang maayong mga relasyon nga gihubad ngadto sa kalipayan.

Aron mahimo ang kasinatian nga kinahanglan kinahanglan magkalainlain. Ang mga hilisgutan nga gitudlo mahimong mga kalihokan sa Pagpundok, ang Manifest nga Naghatag sa Balaod, mga lista nga Wala, nahibal-an, karon nga balita, mga kalingawan, interes, kagamhanang lokal ug probinsya. **Ayaw kaulaw!**

Panaghisgutan-pamatasan: Pagpamati pag-ayo nga dili makabalda sa usa ka mamumulong. Madasigon nga nagtubag nga wala'y makapasuko, bastos o agresibo. Ang mga relasyon sa tawo nagsalig sa gugma, pagkompromiso ug pagkamatugtanon. Sa pagsabwag sa usa ka kahimtang; uyon nga dili mouyon.

Sa tanan nga mga Tigum, Mga Suporta, mga bisita, mga Tigulang, Miyembro sagad nga tigbantay sa tigbantay (1st ngalan) parehas ang tanan. Mga Tigulang ug ang mga myembro mga pinuno nga adunay dungog nga mga titulo. Ang kini nga mga titulo gigamit ra sa gawas sa Gathering sa publiko o sa mga komite.

Ang 1 DIOS gihigugma G atherings

Sa Klan's 2nd pakigkita sa Custodian Zenturion (1 SIYA ug 1 SIYA) gihigugma. Ang ilang mga pahayag sa Kamatuuran gikuha ug pagkamiyembro sa 1 Church, Universe Custodian Guardians ang gi-post. Usa ka bag-ong Tigum ang gilista sa web site.

Ang **Pagpundok** mahimo na nga magamit ang tanan nga magamit sa web site. Mahimo usab makatigum og pondo ang Pagpundok (walay kredito) Ang 90% nga pagpabilin sa Gathering 10% gipasa sa administrasyon sa Universe Custodian Guardians.

Custodian Zenturion ang mga piniling pinuno nga nagrepresentar sa Gathering sa lokal nga komunidad ug lokal nga gobyerno. Kini nga mga lider madasigon bahin sa 1 DIOS ug 1 PAGTUO. Nanguna sila sa wala'y kahadlok nga pamatasan ug propesyonal nga ehemplo nga nagpakita pagpaubos, determinasyon, disiplina ug pagpadayon. Ang ilang punoan nga tahas mao ang pagpakigsulti ug pagpauswag sa usa ka pag-ambit sa pagsabut sa katuyoan sa UCG pinaagi sa pagpalambo ug pagpatuman sa kusganon nga mga estratehiya (kauban ang Klan) alang sa pagbalhin sa Gathering sa direksyon sa ilang gipaambitan nga panan-aw. Gitakda ang mga katuyoan nga adunay linya sa oras. Komitado sila sa nagpahiping katuyoan sa UCG sprading sa 1 DIOS ' pinakabag-o nga Mensahe, ang ' **Pagpakita sa Maghahatag Balaod** '. Ang aplikasyon ug ang proteksyon niini.

Ang mga Indibidwal nga Miyembro sa Universe Custodian Guardians, dili makadawat mga dungog nga pasidungog, premyo o titulo. Dili sila mapili o matudlo sa bisan unsang lahi sa Gobyerno. Kung gipangutana mahimo sila maghatag tambag nga wala'y labot. Kung sila nahimo nga bahin sa Gobyerno ilang gibuhian ang ilang pagkamiyembro sa UCG ug dili na kini makuha kini.

Hinumdomi! Dili kini magamit sa mga Tigulang o tagasuporta. Mahimo sila makadawat mga pasidungog nga pasidungog, premyo o titulo. Mahimo sila mapili o itudlo sa bisan unsang lahi sa Gobyerno o Komite. Bisan kinsa nga Custodian Guardian, gitugyan sa Gobyerno o Komite nga dili mogamit sa Maghatag-Balaod

Gipakita ingon giya. Pagtinguha nga ingon ka lisud ug mapadayonon kutob sa mahimo aron maawhag ang paggamit sa Manifest nga Naghatag sa Balaod!

Usa ka napili C-Zenturion naay tomake a Pamahayag sa Kamatuuran

Pahayag sa Kamatuuran

Oh katingalahang tanan nga makagagahum sa 1 ug ra **1 DIOS** . Kinsa parehas SIYA ug SIYA. Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso. **Saksi:**

Ang imong labing mapaubsanon nga matinud-anon nga tigbantay (1st ngalan) .
Pinili nga Custodian Zenturion sa mga Tigulang sa (ngalan) Pagpundok.

Tinuud nga gipahayag:

Motabang ako **1 DIOS**, Mga tagasuporta sa 1 PAGTUO, ang 1 Church Universe Custodian Guardians ug ang lokal nga komunidad.

Nga wala ko o giawhag ang bisan kinsa nga Patayon, Paglugos, Pag-antos o pag-abuso sa bata, ni protektahan ang bisan kinsa nga naghimo.

Gipanalipdan ang integridad sa **1 DIOS** ' pinakabag-o nga mensahe: Pagpadayag sa Balaod.

Ingon sa Custodian Zenturion nga ang 7 nga pamatasan 'mao ang akong giya:

Ayaw balosi ang kabangis pinaagi sa kapintas!

Pag-observer aron mahibal-an ang kontra-sosyal, kontra-puy-anan nga pamatasan.

Pagprotesta sa inhustisya, amorality, panunaw sa kalikopan!

Masulbad ang panagbangi pinaagi sa pagsusi, pagpamati ug paghisgot.

Pakig-uban, pamilyar ang akong kaugalingon sa tanan nga lainlaing mga grupo sa among komunidad

Pagsulti alang sa kung unsa ang tama ka maayong pamatasan, pangayo og

pagkamay-tulubagon! Barug alang sa dili patas nga giatake, wala'y paglaum, mahuyang,

nanginahanglan! Alang sa Himaya sa **1 DIOS** ug ang Maayo sa Katawhan

Hinaut nga ang 1 DIOS mahimong akong Masaksi ug Maghuhukom

Ang pag-disonish sa usa ka 'Truth-Statement' mosangput sa pagkansela sa mga myembro, pagdili gikan sa tanan nga Tigum. Paglikay sa mga Suporta. **Kung ang pagdumili usa ka kinaiya nga kriminal ipahibalo ang Prosekusyon.**

Hinumdomi! Ang mga Indibidwal nga Miyembro sa Universe Custodian Guardians, dili makadawat mga dungog nga pasidungog, premyo o titulo. Dili sila mapili o matudlo sa bisan unsang lahi sa Gobyerno. Kung gipangutana mahimo sila maghatag tambag nga wala'y bayad. Kung sila nahimo nga bahin sa Gobyerno ilang gibuhian ang ilang pagkamiyembro sa UCG ug dili na kini makuha kini.

Pagpamiyembro Pag-aplay

Pag-print! Sulati! Pagpadala sa gawas!

Kini nga aplikasyon sa Membership gigamit aron ipahibalo ang UCG ug magparehistro ingon usa ka Pagtapok sa **1 DIOS 1 PAGTUO 1 Simbahan Universe Custodian Tigbantay**

Gihimo usab niini ang itemized Custodian Zenturion mga myembro sa Universe Custodian Guardians.

Sa mga wanang isulat ang una nga mga ngalan sa **Mga Tigulang** nga nagpili sa

Custodian Zenturions ug nadungog ang ilang '**Pahayag sa Kamatuuran**'.



1 st ngalan sa (SIYA) C. Zenturion: 1 st ngalan			
sa (SIYA) C. Zenturion:			

Kami nga ginganlan og Elders ug Custodian Zenturion sa taas magsunod sa Mga Panudlo sa Membership: **Hinaut nga ang 1 DIOS mahimong among saksi ug Maghuhukom**

Petsa:

CG Kalender N-Atm

Pagpamiyembro mahimong tangtangan kung nakalapas sa **Pagpakita sa Maghahatag Balaod**. Ang bisan unsang kalapasan pagaimbestigahan ug atubangon.

1 ANG DIOS ang among Gatohoan!

Ang 1 PAGTUO mao ang atong kusog sa moral!

Ang Manifest nga Naghatag-Balaod mao ang among gabay!

Ang Universe Custodian Guardians ang among Simbahan!

